

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱
Environment Survey and Mapping 環境調查與測繪

當期課號	2107	Course Number	2107
授課教師	林鑑澄	Instructor	LIN,JIANN CHERNG
中文課名	環境調查與測繪	Course Name	Environment Survey and Mapping
開課單位	景觀及都市設計系(四日)二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程之目標在透過實際之環境調查作業，培養學生對基地整體環境以及構成元素之敏感度並熟悉環境調查之工具及方法。	Objectives	The course aims to enhance the ability of sensibility on the environment as a whole and the components of the environment via practical practices, so as to familiar with the methods and skills on environmental survey.
教材	依據授課單元內容自行編訂講義，輔以各單元指定閱讀教材	Teaching Materials	
成績評量方式	平時成績20% 各階段調查報告共計4次 每次各20% 本課程無期中考及期末考 以歷次調查報告作為成績評量依據	Grading	Participation 20% , 20% for each Field Survey reports , 4 reports are required for this course.
教師網頁	-		
教學內容	本課程之目標在透過實際之環境調查作業，培養學生對基地整體環境以及構成元素之敏感度並熟悉環境調查之工具及方法。 1-3週 環境調查之目的及內容 4-6週 環境類型及環境構成元素 7-9週 環境構成元素之分析及相互關聯 10-12週 環境調查及側會之內業 13-15週 環境調查及側會之外業	Syllabus	The course aims to enhance the ability of sensibility on the environment as a whole and the components of the environment via practical practices, so as to familiar with the methods and skills on environmental survey. The course includes following contents: 1-3 Purposes and contents of Environmental survey. 4-6 Categories of the environment and components of the environments. 7-9 Analysis and relationships of the environmental components. 10-12 Off-site operations of environmental survey. 13-15 On-site operations of environmental survey.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。